
Referat fra generalforsamling i Fårevejle Kirkebys Vandværk 29. Marts 2023 

 

1. punkt var valg af dirigent. Helge Hansen blev valgt. Helge bekræftede at generalforsamlingen var 

varslet i diverse medier rettidigt. 

2. punkt var formandens beretning. Ernst kunne berette at vi i 2022 har udpumpet 43-44.000 m3 

vand og beregnet 42.000 til forbrugerne. Det giver et vandspild på 4,9 %.  Der har i 2022 været få 

udgifter til drift og vedligehold. Der blev på et tidspunkt målt få colibakterier i vandet. 

Efterfølgende blev vandet testet, både på vandværket og hos brugere. I disse prøver var der ikke 

flere colibakterier. 2022 har budt på flere og flere administrative opgaver. Til sidst takke Ernst 

bestyrelsen for et godt samarbejde. 

Beretningen blev godkendt. 

3. punkt var gennemgang af det reviderede regnskab. Carina Berg fra Revida Revision gennemgik 

regnskabet. Resultatet blev før afskrivninger kr. 168.047,- og efter afskrivninger kr. -495.328,- 

resultatet blev godkendt. Se hele regnskabet på vores hjemmeside Fårevejle Kirkeby Vandværk > 

Forside (fkvand.dk) 

4. punkt var gennemgang af budget for 2023. Vi skal have indhentet tilbud på renovering af taget på 

vandværket, da vi skal undgå kondens på loftet. Forventes at koste kr. 100-200.000,-. Lige nu er vi i 

gang med at renovere ”knolden” da den ca. 80 år gamle beton beholder ikke kan mere. I første 

omgang er der etableret en ”by pas” så trykket i ledningerne kan opretholdes. Det vil koste ca. kr. 

150.000,-. Derudover skal vi have 2 nye beholdere, som skal stå i den gamle beton beholder. 

Etablering af disse, samt anlægsarbejde vil koste ca. kr. 1.200.000,-. På grund af disse investeringer 

forventes der et resultat på kr. -751.000,- før afskrivninger og kr. -1.411.000,- efter afskrivninger. 

Budgettet blev godkendt. 

5. punkt var behandling af indkomne forslag. Bestyrelsen foreslog en forhøjelse af den faste afgift fra 

kr. 1.200,- til kr. 2.200,- pr. år. Dette forslag blev vedtaget. 

6. punkt var valg af bestyrelse. På valg var Ernst Jensen, Jørgen Boel og Anders Jensen. Alle blev 

genvalgt. 

7. punkt var valg af suppleanter. På valg var Torben Bo Christensen og Rene Nielsen. Torben valgte 

ikke at genopstille. I stedet blev Ebbe Storm valgt 

8. punkt var valg af revisorer. På valg var Helge Hansen og Lilli Jørgensen. Begge blev genvalgt. 

9. punkt var eventuelt. Ernst takkede for fint fremmøde. 
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